

在這充滿愛與分享的聖誕新年期間,本院構思嶄新的籌款活動,首次舉辦**「利寶製品貿易有限公司 呈獻:東華三院玩具福袋慈善義賣」**。為社會各界帶來歡欣喜悦,一同分享愛與關懷。

兩款玩具福袋將於網上作慈善發售,每個福袋盛載有多款精美玩具及滿滿的祝福與愛心,此外更推出玩具界的明星產品 - **星球大戰「千歲鷹號」珍藏別注版模型**作網上慈善競投,呼籲善長積極參與,善素款收益將全數用作支持本院「體藝精英學生支援及獎勵計劃」。

歡迎各界善長登入慈善義賣網頁,於2020年12月24日至2021年2月11日期間,踴躍認購,為小朋友送上一個溫暖的節日。本院另於2021年1月10日(星期日)早上11時至晚上8時假將軍澳MCP CENTRAL (新都城中心2期) L1天幕廣場舉行一日限定之「玩具福袋慈善義賣日」,歡迎攜同家人親臨現場,揀撰特別版玩具福袋。

誠邀各位善長捐款支持,與親友共渡愉快假期之餘,同時幫助社會上有需要的人!

Dear Friends.

The Group will launch an innovative fund-raising activity "Lovable Products presents: Charity Sale of TWGHs Toy Fortune Bag" for the first time ever, to bring joy and happiness to the community during this Christmas and New Year and to share love and care with all walks of life.

Two kinds of toy fortune bags will be put on charity sale through online platform. Each fortune bag contains a variety of exquisite toys that are full of blessings and love. There is also a Charity online auction where you will have a chance to bid for the most wanted toy "Star Wars - Build The Millennium Falcon". The proceeds will be fully used to support the "TWGHs Support and Award Scheme for Elite Sport and Art Students".

The charity online sale will be scheduled from 24 December 2020 to 11 February 2021 at the charity sale webpage. Please take action now to select your favourite bags and give children a pleasant and warm holiday. A ONE-day pop-up store will also be set up on Sunday, 10 January 2021, from 11am to 8pm at the Atrium, Level 1 of MCP CENTRAL, Tseung Kwan O. We welcome all donors to visit the store with your family to purchase special edition toy fortune bags.

Please join us to enjoy a pleasant holiday with your loved ones while doing a good cause for people in need.

(警田彗)

(野り思) 籌委會主席暨東華三院第四副主席 (TANG Ming Wai, Mandy) Organizing Committee Chairman cum 4th Vice-Chairman. Board of Directors 文類性

(文頴怡) 東華三院主席 (Ginny MAN) Chairman, Board of Directors

## - 籌委會委員 Organizing Committee Members --

譚鎮國第一副主席 Mr. TAM Chun Kwok, Kazaf, 1st Vice-Chairman 陳姚麗妮總理 Mrs. CHEN YAO Li Ni, Lily, Director 梁煒茵總理 Ms. LEUNG Wai Yan, Iris, Director 蔡加怡總理 Ms. CHOI Ka Yee, Crystal, Director

晏紫總理 Ms. YAN Zi, Director 廖晉輝總理 Mr. LIU Chun Fai, Kenneth, Director 洪若甄總理 Ms. Renee HUNG, Director 高易誼總理 Miss Annie KAO, Director